

Forstyrrelsesmøde d. 9/29

Bestyrelsen:

- ☒ ~~(Formand) Oliver Viller Nielsen~~
- ☒ ~~(Næstformand) Kresten Laust~~
- ☒ ~~(Kasserer) Benjamin~~
- ☒ ~~(Sekretær) Jakob Topholt~~
- ☒ ~~(Menig) Victoria~~
- ☐ (Menig) Theis
 - Forhindret i at deltage
- ☒ ~~(Menig) Daniel Bech~~
- ☐ (Menig) Emil Vorre
 - "Syg"

Observatører:

- ☒ ~~Ingen~~

Dette møde [OB]

Introduktion til de nye i forstyrrelsen. **Husk ID til banken**

Beslutning:

- ❖ Valg af ordstyrer
 - Kresten
- ❖ Valg af referent
 - Topholt

Haste punkter - Skal håndteres dette møde

Registrering af nye medlemmer med banken [O]

Ejer: Oliver

- Folk skal huske ID til mødet
- Gennemført, Foliver har fået billeder af alles ID'er.

Vedtægter skal merges[OB]

Ejer: Oliver

Beslutning:

- **Hvem gør det? <3**
 - **Kresten giver Oliver perms, så han kan**

Evaluering af ordinær generalforsamling [OD]

Ejer: Kresten

Løs diskussion:

- Oliver
 - Selvom man ikke må kigge på slides, så er det rart at kigge på slides
 - Revisor behøvede nok ikke være et beslutningspunkt på GF

- Topholt
 - Det virkede som om der blev stemt om ting der ikke burde stemmes om.

Diskussion:

- ❖ Fin håndtering af vedtægtsændringsforslag
 - Sober fremgang
 - Det var rart at det var sobert
 - Godt med en løs timer.
 - Der burde nok have været læst højt på alt.
 - Fremad "Nu læses der højt, så må I tænke, så har vi dialog, så stemmes der"
- ❖ Massere af nye mennesker
 - Et fantastisk syn
 - Altid godt med flere fra 1. og 3. sem
 - Mere klar med hvordan GF kommer til at foregå, og ikke bruge interne jokes med folk ingen kender
 - Bedre til at holde dem
- ❖ Uheldigt signal med "nyt blod"
 - Det kan "FeelsBadMan" hvis man hører nyt blod, stiller op og ikke stemmes ind
 - De var "ukendte" ngl, og de var homies der egentlig kun ville hvis den anden ville
 - Der var store "det kunne være sjovt" vibes
 - Sidste gang med "nyt blod" var der også mange der ville skiftes ud

Forventningsafstemning [ODB]

Mødetider etc.

- Naturlige møder i den forstand at der skal være et formål
- Minimum en måned da “hvad sker der i flubben” kan være en legitim agenda
- Der er varm stemning for at mødetiden som udgangspunkt er klokken 16:00
- Vi bidrager til beslutninger og F-klubbens forretningsmæssige omfang.
- Foliver forventer
 - Man kommer og er til møder
 - Man er positivt indstillet
 - Man tager til sig med ansvar i forhold til punkter så ting kan ske.
 - Når folk påtager sig opgaver som de ønsker at påtage sig
 - Sådan at en formand ikke skal påtage sig en opgave som han ikke ønsker at gennemføre
 - Månedlige møder kan være et fint udgangspunkt
- Topholt forventer
 - Man svarer på Slacken indenfor 24 timer.
- Kresten forventer
 - Alle byder ind
 - Fordeler opgaver bedst muligt
 - Vi er gode repræsentanter til arrangementer
 - Er “rollemodeller” for andre fembers

Upload af referater [B]

Ejer: Kresten

Vi mangler at renskrive og uploade en håndfuld referater fra sidste bestyrelsesperiode, og vi skal uploade det konstituerende mødereferat

Beslutning:

- ❖ Hvem gør det?
 - Topholt

TREO-kongen 👑❌💀😵[ODB]

Ejer: Oliver

Surland har sat været på posten i lang tid uden at kalde til treomøde, hvad gør vi?

Bemærk han dog har gjort et godt stykke arbejde

Beslutning:

- ❖ Hvem gør det?
 - Kresten skriver for at høre hvornår mødet skal være
 -

Præsentation for DAD'erne [B]

Ejer: Kresten

Jeg er blevet kontaktet af en DAD9-fember fra FADASE som gerne vil have præsentation for DAD7'erne for at fortælle hvad F-Klubben er. Jeg tror det er en rigtig god idé, siden vi basically ikke har fået nogen DAD tilmeldinger (**source:** trust me, bro)

Diskussion:

- ❖ Feedback fra præsentationen sidste år
 - Vi fik at vide at det var lidt rodet og for hurtigt
 - Vi skal nok lave nogle overvejelser om deres baggrunde (Ikke dataloger)

Beslutning:

- ❖ Hvem gør det?
 - Topholt og Victoria (Kresten er nok med)

Passive punkter - kan udskydes

Føjtaler udlån [O]

Ejer: Kresten

- Oliver og jeg (Kresten) har sagt god for at låne føjtaleren ud til SW-hytteturen, 6. til 8. oktober

SoMe status [O]

Ejer: Kresten

- Alt er flyvende, jeg har energien til at lave sociale medie content, og får god feedback på det
- Nye kræfter
 - Clara fra BalT laver skattejagt
 - Nina fra SW vil gerne skrive instagram opslag
 - Topholt og jeg (Kresten) overvejer at lave nogle reels, og lave noget mere almindeligt content

Diskussion:

- ❖ Mindre cooked-LLM, mere kreativitet?
- ❖ Skilte ved udgangene
 - Topholt synes ikke man skal håndfodre
 - Foliver siger at han genkender at folk aldrig ved der foregår noget den dag
 - Folk er ikke nok på sociale medier til at opfange det
- ❖ T-stande
- ❖ Calendar Invite
 - Foliver foreslår at lave calendar invite til alle studerende
 - Topholt mener ikke der er behandlingsgrundlaget
- ❖ Nye roll-ups
 - ? Mby

Beslutning:

- Topholt kontakter Lars angående A-skilte (de store standere ved udgangen) og T-skilte (der kan stå på bordene i kantinen) og roll-ups

F-(M)esse / Fezzzen Status (OD)**Ejer:** Kresten

- Foodhub tilbud bliver bearbejdet
- En virksomhed sprang fra pga. fyringsrunde
 - oof
 - Damn :(

Diskussion:

- ❖ Joiner NetCompany?
- ❖ Diverse
 - Skemalægning (Kresten skriver til Lars)
 - Køb Fez til Fez
 - Oliver undersøger fez

Google drive business (OD)

Ejer: F-oliver

- Vi skal have google drive business

Beslutning :

- ❖ Hvem vil gøre det?
 - Bech
-

Afsluttende

Eventuelt (Fundet på under mødet)

- ❖ Brød(?)

Evaluerings af møde

- ❖ Det gik faktisk ret godt

Drikkevarer

- ❖ Guld, SC, Øl, Cockjuice, MØL